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Abstract (en)
[origin: US5304223A] A coated abrasive article comprising a backing bearing on at least one major surface thereof abrasive composites comprising
a plurality of abrasive grains dispersed in a binder. The binder serves as a medium for dispersing abrasive grains, and it may also bond the abrasive
composites to the backing. The abrasive composites have a predetermined shape, e.g., pyramidal. The dimensions of a given shape can be made
substantially uniform. Furthermore, the composites are disposed in a predetermined array. The predetermined array can exhibit some degree of
repetitiveness. The repeating pattern of a predetermined array can be in linear form or in the form of a matrix. The coated abrasive article can be
prepared by a method comprising the steps of: (1) introducing a slurry containing a mixture of a binder and a plurality of abrasive grains onto a
production tool; (2) introducing a backing to the outer surface of the production tool such that the slurry wets one major surface of the backing to
form an intermediate article; (3) at least partially curing or gelling the binder before the intermediate article departs from the outer surface of the
production tool to form a coated abrasive article; and (4) removing said coated abrasive article from the production tool.

Abstract (fr)
Deux problèmes principaux associés à des articles abrasifs, notamment dans des articles de qualité fine, sont l'encrassement et la consistance
du produit. L'encrassement est un problème provoqué par le remplissage des espaces situés entre les grains abrasifs avec de la limaille, et le
colmatage de cette matière en découlant. Si l'article abrasif est produit selon un procédé classique, le système d'adhérence ou de liaison peut
couler avant ou pendant le durcissement, ce qui affecte négativement la consistance du produit. L'invention présente un article abrasif en couche.
Les composites abrasifs ont une forme prédéterminée, par exemple pyramidale. Les dimensions d'une forme donnée peuvent être rendues
uniformes. De plus, les composites sont disposés en un arrangement prédéterminé. L'article abrasif en couche peut être préparé selon un procédé
comprenant les étapes consistant: (1) à introduire une boue contenant un mélange d'un liant et d'une pluralité de grains abrasifs sur un outil de
production; (2) à introduire un support sur la surface extérieure de l'outil de production, de manière que la boue humidifie une grande surface du
support afin de former un article intermédiaire; (3) à durcir ou à gélifier au moins partiellement le liant avant que l'article intermédiaire ne se détache
de la surface extérieure de l'outil de production pour former un article abrasif en couche; et (4) à retirer ledit article abrasif en couche de l'outil de
production.
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